
Referat af bestyrelsesmøde den 19/1 2021 

1. Godkendelse af referat 

a. Referat er godkendt. 
2. Nyt fra ledelsen 

a. Herunder status på corona-nedlukning og hjemmeundervisning 

i. Skolen følger ministeriets retningslinjer 
ii. Der er nødpasning p.t. for 15 børn. 

iii. Der er lavet ekstra indsats til de børn, som er udsatte. Der er tæt kontakt mellem 

ledelse, ansatte og forældrene. 
iv. Vi kigger på elevernes faglige niveau og udvikling og finder nogle løsninger til de 

elever, der måtte have faglige huller efter den lange nedlukning. 

v. Inden jul var 27 skrevet op til Mini SFO. Det var ikke det reelle tal. Der er 19 der pt 
starter. Der arbejdes på flere tiltag til at tiltrække elever fra byerne omkring 
Ugelbølle. 
 

3. Godkendelse af budget 2021 
a. Jesper fremlægger ændringer af budgettet. 
b. Bestyrelsen ønsker vi strammer op på budgettet.  Jesper kommer med et udspil og mødes 

med, Jørgen, Erik, Mikkel og Lars Ole. Lasse indklader til ekstraordinært bestyrelsesmøde 
for godkendelse af budget. 
 

4. Regnskab- og budgetopfølgning 
a. Jesper gennemgår tallene 

 

5. AMO – arbejdet, kommunikation 
a. Jesper fremlægger AMO processen som den er kørt siden i sommers. 
b. Der tænkes at igangsætte APV (trivsel/psykiske arbejdsmiljø) undersøgelse efter april 2021. 

6. Nyt fra Distriktsrådet/Landsbyrådet 
a. Herunder status på Parklauget 

i. Jesper og Lasse har haft møde med to medlemmer fra Landsbyrådet. Landsbyrådet 

er i dialog med Parklauget.  
ii. Landsbyrådet er i dialog med kommunen omkring Kombardo land og Langkær 

området. Landsbyrådet vil gerne i dialog med UF i forhold til sparring og 

refleksioner om den ”store” udvikling.  
 

7. Bestyrelsesseminar d. 26 – 27/2 

a. En snak om UFs fremtidsvisioner. 
b. Dagene bliver muligvis udsat. Lasse og Jesper vender tilbage med nye datoer. 

 

8. Evt. 
 


